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Iohannis, despre Brexit: Daca se ramâne pe acest acord, românii sunt foarte bine

protejați

Președintele Klaus Iohannis a declarat, vineri, referindu-se la înțelegerea recenta privind retragerea Marii

Britanii din UE, ca ”daca se ramâne pe acest acord, românii sunt foarte bine protejați”. ”Oricum, Brexit-ul

cu acord este de departe cea mai buna varianta”, a reiterat șeful statului. 

”Ieri (joi - n.r.) am avut, cum se știe, discuții mai lungi, dar vestea foarte buna legata de ce am discutat ieri este ca

am ajuns la un acord pe Brexit, pe înțelegerea discutata. Din punctul nostru de vedere, al CE, nu sunt probleme cu

textul la care am ajuns. Sigur, urmeaza, probabil mâine, sa aflam opinia Parlamentului Britanic și daca exista un

acord și de acea parte putem sa facem pașii urmatori. Daca se ramâne pe acest acord, (românii din Marea Britanie -

n.r.) sunt foarte bine protejați și acest lucru l-am spus de la început. Oricum, Brexit-ul cu acord este de departe cea

mai buna varianta”, a declarat la Bruxelles Klaus Iohannis.

Liderii celor 27 de state UE au adoptat în mod oficial noul Acord Brexit agreat de catre Uniunea Europeana cu

Marea Britanie, a informat joi un purtator de cuvânt al președintelui Consiliului European Donald Tusk.

”Summitul Brexit dintre Marea Britanie și UE s-a terminat. Concluziile au fost adoptate”, a transmis pe Twitter,

purtator de cuvânt al președintelui Consiliului Europea, Peter Aamann.

În urma întrunirii din cadrul Consiliului UE, Comisia Europeana, Parlamentul European și Consiliul vor trebui sa

urmeze pașii necesari pentru a se asigura ca Acordul va putea intra în vigoare la 1 noiembrie.

În raportul concluziilor Consiliului nu este menționat daca liderii vor susține o noua prelungire a Brexitului în

cazul în care Acordul nu va trece de votul Parlamentul britanic, sâmbata.
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